

2025 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 3/2/2025	下週主日 Next Sunday 3/9/2025
中文主席 English Presider	單永衛	馬曉敏 (C) / Jake Epp (E)
中文講員 English Speaker	馬丁牧師 Pastor Martin (E)	張毅長老 (C) Pastor Martin (E)
翻譯 Interpreter	方向長老	方陳瑛
中文司琴 Pianist	Kaytlin	羅鳳玲 (C) / Daniel (E)
中文招待 Ushers	朱迎英, 董紅果, 杜鵑	蔡英超, 劉兵 王國歡 (C) Tony Tan (E)
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	孫強/徐慧君	李智勇/單永衛 (C) Leon/Larry (E)
托兒 Nursery	邱鈺媛	黃雯茗
分菜同工 Lunch Serving	胡子萍, Grace 黃雯茗 王志燕, 姚慧敏	張欣, 董紅果 盧利靜, 于燕
廚房清潔同工 Cleaning	王國歡, Leon	李智勇, 段沛文
保安 Security	陳競一	張毅
教會清潔 Church Cleaning	橄欖小組 Olive Group	青草地小組 Green Pasture
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教會實體聚會)	
週三 Wednesday 7:30PM	禱告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: 321-971-546)	
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study	

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions 奉獻	Last Sunday 上週	Month-to-date 本月已收	Feb Income 收入	Feb Expenses 支出
常費 General	\$3000.00	\$15,543.75	\$15,543.75	\$9,335.64
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$800.00	\$2,225.00	\$2,225.00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背誦經文 Monthly Verses - 三月份 March, 2025:

我們的神在天上, 都隨自己的意旨行事。(詩篇 Psalm 115:3)

所以, 在基督裡若有甚麼勸勉, 愛心有甚麼安慰, 聖靈有甚麼交通, 心中有甚麼慈悲憐憫, 你們就要意念相同, 愛心相同, 有一樣的心思, 有一樣的意念, 使我的喜樂可以滿足。(腓立比書 Philippians 2:1-2)

英語牧師 English Pastor Martin Stidham Tel: (312) 622-3447 stidmart@outlook.com	長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com
--	---



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church

1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

<http://www.tulsacc.org/>

裝備信徒活出以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life

聯合聖餐主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

三月二日 March 2, 2025

10:45AM - 12:20PM

主席 Presider: 單永衛

司琴 Pianist: Kaytlin

講員 Speaker: 馬丁牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

宣召 Convocation 詩篇 Psalm 47: 1-4 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

敬拜讚美詩 Praise Songs 眾立 All

4 主手所造 All Creatures of Our God and King

56 堅固保障 A Mighty Fortress is Our God

祈禱 Invocation 主席 Presider

讚美詩 Praise Songs 244 奇異恩典 Amazing Grace 眾立 All

讀經 Scripture Reading 腓立比書 Philippians 2:12-18 眾坐 Congregation

證道 一起努力實現救贖 馬丁牧師

Sermon Working out our Salvation Together Pastor Martin

聖餐 Holy Communion 眾坐 Congregation

459 寶架清影 Beneath the Cross of Jesus

回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

549 恩惠主宰 God of Grace and God of Glory

歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider

讚美 榮耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

祝禱 Benediction 張文迪長老 Elder Chang

阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer 眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer 禱告團 Prayer Team

報告事項:

1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悅的人。
2. 下主日(3/9) 英文主日崇拜早上 9: 15 開始, 中文崇拜早上 10: 45 開始, 同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學將在 9: 30AM 開始, 英語成人和青少年主日學, 將在 10: 45 開始, 請留意。
3. 2025 年執事團成員如下: 代理主席兼教育-方向, 崇拜兼總務-永衛, 團契-競一, 財務-砥中, 宣教-曉明, 英語-Jake。
4. 本週三晚上禱告會 (3/5) 7:30 PM 在教會舉行。請預留時間參加。
5. 週六常青團契上午 10: 00 開始。歡迎長輩們參加。
6. 我們即將會有浸禮。如果您有意願受洗, 請告知長老或馬丁牧師。我們也計劃舉行新會員入會典禮。如果您希望成為本教會的會員, 請聯繫長老、執事或馬丁牧師。
7. 英語會話班每週日下午 1:00 - 2:15 在體育館角落的課室上課, 直至 3 月 16 日。請聯絡 Barbara 師母有關課程信息。
8. 請留意日光節約將於下週日 (3/9) 開始, 請在週六睡前將時鐘往前撥一個小時。

禱告事項:

1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。求神繼續引導, 在龍建傳道夫婦來訪後, 我們能分辨主的旨意。
2. 為 2025 年教會主題禱告: "裝備信徒活出以神為中心的生命。"
3. 祈求神祝福我們即將於 3 月 21 日至 22 日舉行的教會長執同工退修會。
4. 繼續為教會的兒童和青少年事工禱告, 求神預備合適的同工來帶領這事工。
5. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神賜她勇氣、力量和醫治。為了方便治療, 他們已經搬到休斯頓。
6. 為青草地小組學習情緒健康的關係課程禱告。求神增進彼此之間的關係。
7. 請繼續為家中有年長父母的弟兄姐妹們的身體健康代禱: 砥中的母親, 張毅的父, 鳳玲的母親, Jennifer 的父親。
8. Barbara 師母的骨盆區域有腫瘤。請為她在 3/4 與專科醫生的會面禱告, 求主帶領和醫治。
9. 請為杜鵑姐妹的眼睛禱告。求神給醫生智慧來診斷和治療。

Announcements:

1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
2. Next Sunday (3/9) we will have English service starting at 9:15 AM and Chinese service starting at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults (Chinese) Sunday school starts at 9:30 AM, English adults and youth Sunday school will start at 10:45 AM, Please take note of the start time.
3. 2025 Deacon board members as follow: Chairman/Education – Fang Xiang, Worship/General Affair – Yongwei, Fellowship – Jingyi, Treasurer – Tim Liu, Mission – Xiaoming, English – Jake.
4. This week prayer meeting will be at the church building on Wednesday evening (3/5) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.
5. Next Saturday will be our Evergreen Fellowship starting at 10:00 a.m.
6. We are planning for a baptism soon. If you are interested, please let an elder or Pastor Martin know. We are also planning a new member induction. If you

would like to be considered for membership, please contact an elder, a deacon, or Pastor Martin.

7. English conversation class 1:00 -2:15 p.m. after lunch on Sundays. Class is at the classroom at the back of the gym. Every Sunday through March 16th.
8. Day light saving starts this Sunday (3/9), please remember to spring forward one hour on your clock before you go to bed this Saturday night.

Prayer Items:

1. Pray following the visit of Brother Peter Long and Sister Sarah that we will have discernment as to the Lord's will. Pray for the Pastor Search Committee as they talk with members. Pray for unity in our church family.
2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
3. Pray for God's blessings to be on our upcoming Leadership Retreat on March 21-22.
4. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
5. Remember Sister Susan Gao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing. The Gaos have moved to Houston to better accommodate treatment.
6. Pray for the Green Pasture Group as they study the Emotionally Healthy Relationships course. May God strengthen their relationships with one another.
7. Please continue to pray for elderly parents of the brothers and sisters. Tim Liu's mom, Sugin's dad & mom, Ling's mom, Jennifer's dad.
8. Sister Barbara has a tumor in her pelvic area. She now has an appointment with a specialist on March 4. We are asking the Lord for healing.
9. Alice/Du Juan has an eye issue going on. Pray for healing.

講道大綱 Sermon Outlines:

Our Responsibility in Working Out our Salvation – v. 12 我們實踐救恩的責任

God's Empowering our Working Out – v. 13 神賦予我們實踐的能力

Shining Forth our Salvation – vv. 14-16 綻放我們的救恩

The Great Joy of Working out – vv. 17-18 實踐中的大喜樂